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BESLUTSÄRENDEN 

 

§ 2  Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett medborgarförslag från Gunnar 

Björkman om barnfattigdom och utanförskap. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett medborgarförslag från Malin 

Kata Nylén om en bastuklubb vid Magelungen. 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett medborgarförslag om HBTQ-

certifiering av förskolor och öppna förskolor. 

 

Ärendet 

Följande medborgarförslag har lämnats in till stadsdelsnämnden, vilket förvaltningen hade 

redovisat till nämnden i en sammanställning daterad 2017-08-08. 

 

 Barnfattigdom och utanförskap  

Gunnar Björkman. Dnr 1.2.4-384/2017.  

 

 Bastuklubb vid Magelungen  

Malin Kata Nylén. Dnr 1.2.4-387/2017.  

 

 HBTQ-certifiera förskolor och öppna förskolor  

Dnr 1.2.4-424/2017.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) föreslog att nämnden skulle uppdra åt förvaltningen att bereda 

de inlämnade medborgarförslagen.  

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) anmälde ett 

särskilt uttalande i anslutning till medborgarförslaget om HBTQ-certifiering (punkt 3 vid 

BESLUT ovan). 

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) anmälde ett särskilt uttalande i anslutning till 

medborgarförslaget om HBTQ-certifiering (punkt 3 vid BESLUT ovan). I detta instämde 

Lars Hultkvist (KD) med ett ersättaryttrande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

De rödgröna partierna i Farsta stadsdelsnämnd vill tacka för medborgarförslaget om att 

HBTQ-certifiera alla kommunala skolor och förskolor i Farsta. Det är en otroligt viktig fråga 
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och vi håller med om att HBTQ-certifieringen innebär att det kommer att bli ett bättre 

bemötande av ”regnbågsfamiljer” och att acceptansen för olikheter, både bland barn, elever 

och personal, kommer att öka. En av de kommunala skolorna, Farsta grundskola, 

är redan certifierad enligt RFSL, och våra partier kommer att verka för en fortsatt certifiering 

av skolor och förskolor då det skapar en ännu bättre kvalitét. 

  

I förslaget finns även med att alla öppna förskolor i Stockholms stad ska certifieras. Vi 

ställer oss givetvis positiva till idén, men de öppna förskolorna ligger under respektive 

stadsdelsnämnd. Vår nämnd kan därför bara besluta att bereda den del av ditt förslag som 

berör de kommunala förskolorna samt de fem öppna förskolor som ingår i vår stadsdels 

verksamhet. 

 

Särskilt uttalande / ersättaryttrande 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) / Lars Hultkvist (KD) 

 

Vad avser förslaget om HBTQ-certifiering menar vi att det är tveksamt om nämnden ska 

biträda ett medborgarförslag som egentligen redan från början utgör ett utredningsuppdrag. 

Vi ser också att en sådan eventuell certifiering skulle kunna följas av allehanda krav på 

certifieringar vad avser andra önskvärda inriktningar och värderingar i förskolornas 

verksamhet. 

 

Vi är övertygade om att förskolornas personal har tillräcklig kompetens för att inte sprida 

oönskade attityder. 

 

 

 

  


